
  Styremøte 1-2019 
 

Dato: Tirsdag 08.01.2019 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Ketil, Reidun, Monica, Arild, Raymon, Joachim og Katinka 
Fraværende: Inger og Christian 
Innkalt på mail 4/1 og messengergruppe 8/1 
 
Nye saker: 
 
01/19 Godkjenning av siste referat nr 8, 9, 10 og 11 
Enstemmig godkjent 
 
02/19 GF 24.1.2019 
Gjennomføring:  
Vi tar det i klubbhuset. Servering av karbonade med ertestuing.  
Styret møter kl 1830 for å gjøre klart mat og bord. Vi spør Gerd om hjelp til å handle inn. 
Monica tar med gulrotkake. 
Forslag på ordstyrer til GF: Reidun 
Forslag på sekretær til GF: Katinka 
 
Regnskap: 
Joachim gikk gjennom regnskapet. Fint overskudd i år. 
Joachim kaller sammen til møte med revisorer. 
Til GF lager Joachim et budsjett for 2019 basert på fjorårets tall. 
Note til regnskapet: Konto Ørland Hestetrygd og konto Ponni Fosen. 
 
Sak e; fastsettelse av kontingent for 2020. 
Styret foreslår for GF at kontingenten forblir uforandret. 200 for ordinær medlem, og 50 for 
medlem under 16 år. 
 
Innkommende saker: 
Ingen i styret har mottatt noen innkommende saker. 
 
Innstilling valgkomité: 
Valgkomitéen er ferdig med sin innstilling. 
 
03/19 Regionmøte 27. januar og GF 7. februar 
Formannsmøte i Region på Skoglund 27. januar.  
Innkommende saker til GF: 
ØTKs forslag på årets hest 2018: Eidshaugdjerven og Roxy Lady. 
 
04/19 Utstilling 2019 
Utstillingen blir 6. april. 
Nytt for året er at vi må ha godkjennelse av Mattilsynet. Arild ordner med dette. 
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05/19 Løpsinnbydelse 14. april 2019 
Vi gjør ingen endringer på innbydelse på premiekjøringen, men ønsker at Robert Jakobsen og 
Jan-Inge Ringen ser på dette opp mot løpene på Leangen 13. april. 
Vi endrer litt på ungdomsløpet i håp om å få til ungdomsløp. 
 
06/19 Leieavtale utebokser 
Det er hittil ikke betalt leie for uteboksene. Dette da leietaker kostet materiell og arbeid selv 
ifm bygging av fronter. 
Pris for uteboksene fom januar 2019 blir 400 kr per boks per mnd. 
Ketil ordner med ny leieavtale. 
 
Eventuelt: 
07/19 Konto hestevei flyttes fra privat over til Ørland Travklubb 
 
08/19 DNT avslutter sitt regnskapssystem fom 2019. Det vil ikke bli opprettet nytt system 
for travlagene. Joachim og Katinka har sett på ulike program. Styret gir fullmakt til Joachim til 
å anskaffe dette. 
 
09/19 Forsikring. Vi må se på forsikringen vår, og at den dekker alle bygg og utstyr.  
Arild snakker med forsikringsselskapet. 
 
10/19 Travfest 2. februar 2019  
Utdeling av Byggma Skoglund Cup 2018. 
Katinka legger ut invitasjon på FB. Sende ut invitasjon til vinnerne av cup’en. 
Monica tar i mot påmelding. 
Mat fra Vinge. 
Loddsalg. 
Åpent for alle. 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 
 
 


